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KIEGÉSZÍTÉS 
Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2014. május 27-ei ülésére 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című napirendi ponthoz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tárgy: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról  
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Tisztelt Képviselő-testület! 
 

33. Tájékoztatom a Tisztelt Képviselő-testületet arról, hogy az Európai Parlament képviselőinek 

választása városunkban törvényesen zajlott, a Szavazatszámláló Bizottságok és a Helyi 

Választási Iroda tagjainak munkája hibátlan volt, tevékenységük miatt kifogás nem érkezett. A 

választási feladatokban városunkban bizottsági, vagy irodai tagként 132-en vettek részt, akiknek 

törvényes, pontos, pártatlan és lelkiismeretes munkáját ez úton is tisztelettel megköszönöm! 

Oroszlány 16 szavazóköreinek számítógépes jegyzőkönyvei megtekinthetők Oroszlány Város 

Honlapján (www.oroszlany.hu /VÁLASZTÁSI KÖZLEMÉNYEK). 

 

34. A Pénzügyi Bizottság tagjai május 15-ei rendkívüli ülésükön megvitatták a május 15-ei 

rendkívüli képviselő-testületi ülés előterjesztéseit. A május 19-ei és 26-ai munkaterv szerinti 

ülésükön megvitatták a május 27-ei képviselő-testületi ülés előterjesztéseit, tájékozódtak az 

önkormányzati szerződésekről.  

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjai a május 20-ei munkaterv szerinti 

ülésükön véleményezték a május 27-ei képviselő-testületi ülés előterjesztéseit. Megtárgyalták a 

bizottság két ülése között eltelt időszak eseményeit. Egyeztettek a helyszíni bejárás (Szent 

Borbála úti (Wescast) és Táncsics Mihály úti buszvárók megtekintése) tapasztaltakról.  

A Művelődési Oktatási és Sport Bizottság tagjai a május 21-ei ülésükön véleményezték a 

Képviselő-testület május 27-ei ülése előterjesztéseit. 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai május 21-ei rendkívüli ülésükön az Oroszlányi 

Szakorvosi és Ápolási Intézetben megalakult Kórházi Felügyelő Tanács működéséről hallgatták 

meg Balogh Tibor elnök tájékoztatását, ezt követően megtárgyalták a május 27-ei képviselő-

testületi ülés előterjesztéseit. Az ülés zárt részében egyedi szociális kérelmeket bíráltak el. 

 

35. Május 22-23-án Lengyelországba látogattam Óvári László vezérigazgató úrral, Gyuga Mihály és 

Hartyáni László képviselő urakkal, valamint Veilandics Béla úrral, az OSz Zrt. 

vagyongazdálkodási csoportvezetőjével, ahol egy számunkra referenciaként szolgáló 

hulladékválogató művet tekintettünk meg.  

 

36. Papp Péter alpolgármester úr vett részt május 23-án az OSz Zrt. Felügyelő Bizottsági ülésén, 

melyen az FB hatáskörébe tartozó szerződések előzetes jóváhagyásáról tárgyaltak. 

 

37. Május 24-én, a Magyar Hősök Napja alkalmából helyeztem el koszorút az evangélikus 

templom melletti emléktábláknál az Önkormányzat képviseltében. A kormánypártok nevében 

Papp Péter alpolgármester úr, Gyuga Mihály, Orbán Ferenc és Hartyányi László képviselő urak, 

valamint a történelmi emlékezet iránt elkötelezett jobboldali pártok, civil szervezetek és 

intézmények helyezték el az emlékezés virágait. 

A megemlékezést követően a Kölcsey Ferenc Művelődési Központban első világháborús 

helyszíneket megörökítő fotókiállítás megnyitóján vettünk részt. 

 

38. Május 26-án képviseltem önkormányzatunkat az Által-ér Szövetség Elnökségi és Felügyelő 

Bizottsági ülésén, melyen a tagok megtárgyalták a Szövetség 2013. évi költségvetésének 

teljesülését, a 2013. évi közhasznúsági jelentést, a Felügyelő Bizottság beszámolóját, a Szövetség 

2014. évi költségvetését, a Szövetség Alapszabályának módosítását, továbbá tájékozódtak a 

Gerecse Natúrparkot érintő turisztikai projektekről. Másnap tartotta a Szövetség az éves 

közgyűlését, melyen az előző napi pontok mellett egyeztettek az Által-ér rehabilitációjával és a 

Gerecse Natúrparkkal kapcsolatos kérdésekről is. 

 

39. Torma Lajos települési képviselő úr vett részt május 27-én a Magyarországi 

Bányásztelepülések Országos Szövetsége Közgyűlésén Budapesten, melyen a tagok 

elfogadták a beszámolót a Szövetség Elnökségének 2013. évben végzett munkájáról, a Szövetség 2013. 

évi gazdálkodásáról, a 2013. évi mérlegről, valamint a 2013. évi közhasznúsági jelentésről, 

javaslatot tettek a 2014. évi költségvetésre, valamint a Szövetség Közgyűlése és Elnöksége 2014. 

évi munkatervére. 

http://www.oroszlany.hu/
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Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Kérem a kiegészített előterjesztés megvitatását! 

 

Oroszlány, 2014. május 27. 

 

 

 

 

 

Takács Károly 

 


